
№ 63  13 серпня 2017

Hовини анмінМ

З 3 по 5 липня Конференція 
з лідерства 2017 під назвою 
«Сила» пройшла у Вівальді 
Парку, провінції Ґанвон.
Головна Діамантова зала 

та десять інших менших 
залів  зібрали  пасторів , 
лідерів  і  членів  церков 
Кореї та інших країн. Подію 
відвідали члени 43 церков-
філій в Кореї, у тому числі 
Деджон, Масан і Йосу, і 
близько 280 осіб з 21 країни, 
у тому числі США, Ізраїлю, 
Кені ї ,  Великобритан і ї , 
Сінгапура та Австралії. 
Одразу відбувався переклад 
с ем і н ар і в  на  с і м  мов : 
англ ійську,  китайську, 

я п о н с ь к у ,  р о с і й с ь к у , 
монгольську, в’єтнамську і 
французьку. 
Старший пастор доктор 

Джерок Лі розповів про 
сутність Бога, Який бажає, 
щоб  вс і  люди  глибоко 
з р о з у м і л и  си л у  Бог а , 
поважали і любили Його від 
щирого серця. Він розповів 
про силу, яка складається з 
трьох аспектів. 
По - п е р ш е ,  о с н о в н і 

поняття «сили» – це ознаки 
і  дива .  Доктор  Лі  навів 
біблійні приклади ознак 
і  див ,  а  також  численні 
приклади ознак і див, які 
відбулися в Церкві Манмін. 
По -друге,  серце  Бога , 

в т і л е н е  у  Йо г о  с и л і , 
називається  «милість», 
що  означає  «віддавати 
н а й к р а щ е » ,  Н о в и й 
Єрусалим – найславетніше 
м і с ц е  н е  н е б е с а х ;  а 
«жертовна любов» означає 
«спасати людей». Таке серце 
Бога було представлене у 
парі випадків, записаних в 
Біблії. 

Останній  приклад був 
про силу, яка змінює серце. 
Доктор Лі підкреслив той 
факт, що лише сила Бога 
може  в і днови ти  се рц я 
людей, і що за допомогою 
цієї  сили  вони  повинні 
п о з б у т и с я  ч о т и р ь о х 
о з н а к ,  що б  у в і й т и  у 
повний дух. Ознаки такі: 
схильність передумувати, 
підступність, схильність до 
перелюбу та егоїзм. 
У  перший  день,  перед 

о с но вн и м  с ем і н а р ом , 
президент  молитовного 
центру Манмін Бокнім Лі 
провела служіння прибуття 
і молитовні збори Святого 
Духу. 
Вр а н ц і  д ру г о г о  д н я 

пасторка Гіджін Лі у своїй 
проповіді передала глибину 
Божог о  с е рц я  і  Йог о 
любов.  На  третій  день 
учасники  конференці ї 
весело  провели  час  в 
аквапарку. 
Під  час  конференці ї 

люди отримали зцілення і 
відповіді завдяки молитві 
доктора  Лі  про  хворих , 
т а к о ж  б а г а т о  л ю д е й 
свідчили ВМХЛ (Всесвітній 
мережі християн-лікарів).

«Сила» – це серце Бога, 
Який любить всі народи 
на землі і бажає спасти їх. 
Це також таємна зброя для 
отримання рясних плодів 
наприкінці часів зрощення 
людства .  Таке  здатний 
зробити лише Бог-Творець. 
Жодна  людина ,  жодн і 
технолог і ї  не  можуть 
явити таку силу. Отже, за 
допомогою цієї сили люди 
у світі повірять у живого 
Бога, Його всемогутність 
та існування духовного 
світу. 
Окрім  спасіння  душ 

«сила» дозволяє віруючим 
зрозуміти милість і любов 
Бога, а також допомагає їм 
досягти Його праведності і 
любові. 
Конференція з лідерства 

2017 була сповнена Божої 
любові ,  щастя  і  емоцій. 
В о н а  п о в и н н а  б у л а 
послужити можливістю для 
пасторів і лідерів отримати 
силу, привести незліченну 
кількість душ до спасіння і 
виконати провидіння кінця 
існування світу. 

Конференція з лідерства 2017
являє Божу милість і любов, 

втілену в Його силі (Євангеліє від Івана 14:12)!
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (08389)
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http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 
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«Він тілом Своїм Сам підніс гріхи наші на дерево, щоб ми вмерли для гріхів та для праведности жили; 
Його ранами ви вздоровилися» (1 Послання Петра 2:24).

Провидіння у тому, 
що Христа били і що Він пролив Свою кров

Ісус прийшов у цей світ у тілі і 
прийняв на Себе земні страждання. 
Зрештою Він відкрив шлях для 
спасіння людства, явивши на хресті 
Свою  любов .  Сьогодні  давайте 
розглянемо провидіння, яке полягає у 
тому, що Ісуса били і що Він пролив 
Свою кров. 

 
1. Ісуса били різками, і Він 

пролив Свою кров
Перед розп’яттям Ісуса побили. 

Він був тяжко поранений, так що 
через пошматовану шкіру було видно 
кістки. 
Коли добре натренований солдат 

римської армії бив Ісуса батогом, який 
називався «бич», той обкручувався 
навколо тіла Ісуса, розриваючи Його 
плоть. На кінці батога були гострі 
металеві гачки, які проколювали 
шкіру, і коли солдат ривком тягнув на 
себе батіг, ці металеві гачки відривали 
шматки шкіри. 
Чому Ісус повинен був терпіти такі 

жорстокі покарання і пролити Свою 
кров, коли Його бичували? У другій 
половині вірша Книги пророка Ісаї 
53:5 написано: «… Його ж ранами нас 
уздоровлено». Ісуса били, Він пролив 
Свою кров, щоб дати нам зцілення від 
багатьох хвороб.
В Євангелії від Матвія 9:2 Ісус 

сказав  розслабленому :  «Будь 
бадьорий, сину! Прощаються тобі 
гріхи твої!» Ми бачимо, що Він 

звернув увагу на проблему гріха 
перед тим, як зцілити розслабленого. 
В Євангелії від Івана 5:14 Ісус також 
сказав  хворому  чоловіку: «Ось 
видужав ти. Не гріши ж уже більше, 
щоб не сталось тобі чого гіршого!» Це 
нагадує нам про те, що навіть якщо 
ми покаялися і отримали прощення 
гріхів від Бога, якщо ми повертаємося 
до гріховного життя, ми можемо 
захворіти ще гірше, ніж раніше. 
Бо корінь хвороби – гріх, і оскільки 

заплата за хворобу вимагала пролиття 
крові (Послання до євреїв 9:22), 
Ісус звільнив нас від усіх хвороб, 
прийнявши  покарання  бичем  і 
проливши Свою кров. 

2. Ми повинні вірити в те, що 
Ісуса били за нас, і проголосити, 
що ми віримо у це
У 1 Посланні Петра 2:24 написано: 

«…Його ранами ви вздоровилися». 
Отже, кожен, хто вірить, що Ісус 
врятував нас від наших хвороб, 
отримавши  побиття  різками ,  і 
проливши Свою кров, не повинен 
страждати внаслідок недуги або 
хвороби (Євангелії від Матвія 8:17). 
Дехто говорить: «Інколи я грішу, 

тому що я слабкий. Людині важко 
жити ,  повністю  дотримуючись 
Божого Слова». Однак, у Книзі 
Приповістей 18:21 написано: «Смерть 
та життя у владі язика, хто ж кохає 
його, його плід поїдає». Якщо ви, 
виходячи з особистого визнання 
віри, у будь-якій ситуації або за будь-
яких обставин говорите: «Я сильний, 
повний Духа через благодать Бога», 
ви отримаєте Божу благодать і силу, 
легко подолаєте втому і «неможливе» 
перетворите на «можливе». 
Отримуючи молитву про зцілення, 

якщо замість слів «Я вірю, що зцілюся 
через молитву» ви скажете: «Я вірю, 
що я вже зцілився», Бог виконає 
Свою роботу відповідно до вашого 
визнання віри. Дехто може запитати: 
«Як я можу сказати, що я зцілився, 
якщо я досі відчуваю біль? Невже це 
буде правдою?» Якщо людина має 
правильні знання про духовну віру, 
вона легко це зрозуміє. 
У посланні до євреїв 11:1 написано: 

«А віра то підстава сподіваного, 
доказ небаченого». Віра – це не 
визнання побаченого вами на власні 
очі, це усвідомлення і переконання 
у тому, чого не видно, на що ви 
сподіваєтеся, маючи віру. Визнання 
устами: «Я вірю», якщо ви не маєте 
щирої віри, не зможе здійснити те, 
на що ви сподіваєтесь. Лише якщо 
ви сповідуєте свою віру, те, на що ви 
сподіваєтесь, здійсниться. 
Якщо ви вірите від щирого серця 

і сповідуєте своїми устами: «Силою 
Бога хвороби і слабкість залишили 
моє тіло», наш Господь виконає цю 
роботу відповідно до вашої віри. 
Якщо ви не можете повірити або 
сповідати, хвороби не залишать вас, 
тому що ви досі думаєте: «Я досі 
відчуваю біль. Я не зцілився». Без віри 
ви будете відчувати біль і страждати. 
Внаслідок таких негативних думок ви 
не зможете відчути роботу Бога. 

3. Дехто говорить: «Я вірю», але 
досі не може отримати зцілення
Я кщ о  люд и  п р од о вж ую т ь 

страждати від хвороби, хоча говорять, 
що вірять у те, що Ісуса бичували і 
що таким чином Він звільнив їх від 
хвороб, це тому що вони не жили 
відповідно до Божої правди. 
У Книзі Вихід 15:26 написано: 

«Коли дійсно будеш ти слухати 
голосу ГОСПОДА, Бога твого, і 
будеш робити слушне в очах Його, 
і будеш слухатися заповідей Його, 
і будеш виконувати всі постанови 
Його, то всю хворобу, що Я поклав 
був на Єгипет, не покладу на тебе, бо 
Я ГОСПОДЬ, Лікар твій!»
У духовному розумінні «Єгипет» 

тут означає світ, у якому ми живемо, 
а «десять кар», які сталися в Єгипті, 
означають всі хвороби, які існують 
у цьому світі. Якщо ми виконуємо 
Божі заповіді і живемо за ними, ми 
не будемо схильні до хвороб. Навіть 
якщо ми захворіємо, але покаємося 
і відвернемося від своїх шляхів, Бог 
зцілить нас. 
Однак, ви повинні бути праведними 

не лише у власних очах, але в очах 
Бога. Праведність у кожної людини 
різна, тому що життєві обставини і 

цінності, в яких люди бачили, чули і 
навчалися, коли зростали, різні. Одна 
людина може вважати, що її поведінка 
«праведна», а інша вважатиме таку 
поведінку «неправедною». 
Дійсно праведним є те, що Бог 

вважає  «праведним», і  єдиним 
критерієм є Слово Бога, Який Сам 
є істина. Наприклад, коли дитину 
побили і вона приходить додому 
у сльозах, батьки засмучуються і 
намагаються поговорити з батьками 
інших дітей. Праведність Бога, однак, 
говорить нам: «Хто вдарить тебе по 
щоці, підстав йому й другу», «Шукай 
миру», «Любіть ворогів своїх». Ви 
можете відчути, що терпите збитки, 
тримаючись Божої праведності, але 
наприкінці Бог визнає і піднесе вас. 
Дехто може поцікавитися: «Невже 

можливо  виконувати  всі  Божі 
заповіді?» Але виконувати Божі 
заповіді і жити за ними – це не важке 
завдання. Якщо ви вірите і протягом 
всього життя нагадуєте собі: «Святий 
Дух завжди допомагає мені, і оскільки 
Бог дає мені благодать і силу, я легко 
можу це зробити», тоді це стає легше 
зробити. Якщо ви любите Бога і 
зосереджуєте свій погляд на небесній 
славі і нагородах, виконувати Божі 
заповіді – це не важке завдання. 
Якщо ви думаєте: «Мені так багато 

треба відкинути, мені знадобляться 
роки ,  щоб  позбутися  всього!», 
спробуйте скласти список гріхів, 
позбавлення від яких викликає у 
вас найбільші труднощі. Так само 
відбувається тоді, коли витягши 
найбільший корінь із землі, менші 
корінці буде витягнути легше. Коли 
люди виходять із темряви і починають 
ходити у Світлі, стіна гріха, яка 
відділяла їх від Бога, руйнується. 
Віра, за допомогою якої вони можуть 
вірити, зійде на них, і вони зможуть 
відчути справи Бога. 

Любі брати і сестри у Христі! 
Ісуса били, Він пролив Свою кров і 
звільнив нас від усіх хвороб і недугів. 
Відколи ви зустріли цього Господа-
Цілителя, сподіваюся, що ви зцілитесь 
від усіх хвороб повністю і старанно 
будете виконувати Божі Заповіді. 

Старший пастор доктор Джерок Лі

2 



3 Тематична стаття№ 63  13 серпня 2017Hовини анмінМ

Що необхідно для того,
щоб бути духовним воїном

Бог бажає, щоб всі люди отримали спасіння і пізнали істину. 
Щоб здійснився Його план, необхідно мати певну кількість духовних воїнів 

(1 Послання Тимофію 2:4; Євангеліє від Луки 10:2). Давайте розглянемо, що необхідно для того,
 щоб бути духовним воїном наприкінці існування світу, повного гріха і зла.

Як написано у 1 Посланні Івана 3:21: «Улюблені, коли 
не винуватить нас серце, то маємо відвагу до Бога», 
щоб мати відвагу до Бога, ви повинні не мати гріха, 
а також нічого у серці, що може вас засудити. Якщо 
ви дізнаєтесь ознак гріха, маючи гріх, вам буде надто 
соромно піднімати своє обличчя до Бога. Ви можете 
лише молитися зі сльозами, звертаючись до Нього. 
Тому спочатку ви повинні зруйнувати стіну гріха 

між собою і Богом. Ви повинні збудитися від духовного 
сну і отримати силу від Бога завдяки палкій молитві. 
Таким чином, ви зможете мати відвагу до Бога. Якщо 
ви маєте таку впевненість, що Бог завжди з вами, ви 
можете сміливо проголошувати Його ім’я у будь-якій 
ситуації. Окрім того, ви повинні підбадьорювати інших 
і допомагати їм бути духовно сміливими. Припустимо, 
людина втратила духовну силу через свій гріх. Ви 
повинні їй допомогти зрозуміти гріх  і спонукати 

до розуміння любові і милості Бога, щоб та людина 
охоче відвернулася від своїх гріхів. Також ви повинні 
сказати тій людині, що вона може отримати прощення, 
якщо буде покладатися на кров Ісуса, Який взяв із 
Собою на хрест всі страждання, щоб врятувати нас від 
гріха. Оскільки Його кров очищує нас від усіх гріхів, 
відвернувшись від гріха, людина знову зможе ходити у 
Світлі (Послання до ефесян 3:12). 
Якщо ви лише будете вчити їх про те, що таке гріх, 

люди, які мають слабку віру, можуть занепасти духом 
і спіткнутися, але не розкаятися. Отже, ви повинні 
щиро молитися разом, щоб вони могли отримати Божу 
милість. Ви повинні піклуватися про таких людей, 
маючи серце Господа, який очеретини надломленої 
не доломить, і ґнота догасаючого не погасить. Так ви 
можете допомогти іншим людям мати відвагу до Бога і 
досягти Божого Царства у мирі. 

Ви повинні мати відвагу до Бога 

Це означає, що ви маєте надію на небесні нагороди, які 
ви отримаєте від Бога на небесах після того, як виконаєте 
свій обов’язок. На небесах ви отримаєте прекрасний 
особняк , у якому будете жити. У ньому буде все 
найкраще, що неможливо порівняти ні з чим на землі. 
Кожна людина буде нагороджена відповідно до того, що 
вона зробила на землі (Книга Об’явлення 22:12). 
Якщо ви відмовилися від чогось задля того, щоб 

виконати обов’язок, даний вам Богом, Бог любові 
нагородить вас за це. В залежності від того, наскільки 
більшою є ваша надія на небеса і бажання знати їх 
більше, ви можете відчути, що все на землі – суєтність і 
марність. Тоді ви можете позбутися жадібності до земних 

речей і віддалитися від мирських задоволень. Ніщо на 
землі не виглядає добре або приємно, тому що ви любите 
Бога (1 Послання Івана 2:15). 
Як сказав апостол Павло у Посланні до филип’ян 

3:14: «Я женусь до мети за нагородою високого поклику 
Божого в Христі Ісусі», ви також можете поспішати 
назустріч своїй меті з надією на свій обов’язок. 
Бог діє в вас, викликаючи в вас хотіння і чин за доброю 

волею Своєю (Послання до филип’ян 2:13). Він заклав 
вічну і справжню надію у наші серця. Тому прилипайте 
до надії на небесні нагороди, покладайтесь на Нього, 
маючи особливу ціль і поспішайте до своєї мети. Тоді ви 
зможете стати духовним воїном. 

Ви повинні мати надію на обов’язок, даний Вам Богом

Якщо ви любите Бога настільки, що готові віддати за 
Нього своє життя, зовсім не люблячи себе, – це любов 
без страху смерті. 
У 1 Посланні Івана 4:18 написано: «Страху немає в 

любові, але досконала любов проганяє страх геть, бо 
страх має муку. Хто ж боїться, той не досконалий в 
любові». Оскільки Ісус любить Бога і любить грішників, 
Він не боявся страшної смерті на хресті. Він з радістю 
прийняв страждання, тому що Він мав надію спасти 
незчисленну кількість душ через Свою жертву і смерть 
на хресті. Якщо ви маєте таку бездоганну любов і 
почуття, ви не будете нічого боятися у цьому світі. 
Якби ви розуміли, що приречені на  смерть, але 

отримали нове життя через смерть Ісуса, ви могли б 
лише сказати: «Бо для мене життя то Христос, а смерть 
то надбання» (Послання до филип’ян 1:21). Коли ви щиро 
проголошуєте світові свою віру, ви не матимете страху 
перед тим, що приходить до вас, і продовжуватимете 
свій шлях у вірі з любов’ю до Бога. Саме такий світогляд 
повинні мати духовні воїни. 

Той, хто має бездоганну любов і не боїться смерті, 
може сказати: «Я можу зробити все, що захоче Господь, 
тому що я люблю Його». Така людина може промовити 
те саме, що записано у Посланні до римлян 14:8: «Бо 
коли живемо для Господа живемо, і коли вмираємо 
для Господа вмираємо. І чи живемо, чи вмираємо ми 
Господні!»
Ми можемо чути Євангеліє сьогодні завдяки багатьом 

патріархам  віри. Вони  не боялися  смерті, маючи 
бездоганну любов до Господа, і не щадили своє життя. 
Вони трималися своєї віри перед лицем суворих гонінь з 
боку Римської імперії. Їх спалювали живцем, віддавали 
на поталу левам. Багато проповідників йшли туди, куди 
Господь говорив їм іти, щоб поширювати Євангеліє. 
Сьогодні ми також відчуваємо могутні справи Бога, а 

також вогняні справи Святого Духа. Тепер настав час, 
щоб ми отримали силу, поширювали Євангеліє і являли 
ознаки в усіх куточках світу (Книга Дії 1:8). Тоді ми, 
як духовні воїни, виконаємо план Бога для Манмін в 
останні часи існування світу.

Ви повинні мати любов і не боятися смерті

Я
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ВМХЛ Урім букс

У  к і н ц і  л ис т оп а д а  2 011 
року  я  побачила  рекламу  у 
газеті про збори церкви. Там 
говорилося, що багато людей 
зцілилося від хвороб завдяки 
молитві з хусткою, над якою 
помолився доктор Джерок Лі, 
старший пастор Центральної 
Це р к в и  Манм і н .  Я  ч у л а , 
що  він  – всесвітньовідомий 
п а с т о р ,  я к и й  з ц і л и в 
незліченну кількість людей і 
воскрешав мертвих (Книга Дії 
19:11-12). 
У  т о й  ч а с  я  п р и й м а л а 

д у ж е  б а г а т о  л і к і в ,  т ом у 
що  с т р аж да л а  в і д  а с т м и , 
о с т е о а р т р и т у ,  в и с о к о г о 
кров’яного  тиску,  депресі ї , 
б е з с о н н я  і  п р о б л е м  з 
п е р и ф е р і й н и м и  в е н а м и . 
Маючи великі сподівання, я 
пішла на збори. Доктор Естер 
Чан  прочи т а ла  п ропов і д ь 
і  помол и ла ся  п ро  х вори х 
з  хус т кою .  У  т у  ж  мит ь  я 
відчула себе краще, ніби я від 
чогось позбавилась. 
П і с л я  з б о р і в  я 

з аре є с т ру ва ла ся  у  Церк в і 
Манмін Мудрість і сила Бога у 
Нью-Йорку. Церква здавалася 
незвичайною. Її любить Бог, як 
філадельфійську церкву, про 
яку  розповідається  у  Книзі 

Об’явлення. Тлумачення Біблії 
старшого пастора доктора Лі 
були такими зрозумілими, що 
вони мені дуже сподобалися. 
Я прочитала всі його книжки, 
видані російською мовою. 
Тим  часом ,  у  липн і  2016 

у  наш ій  к вар ти р і  с т а ла ся 
пожежа .  На  одному  поверсі 
було  пошкоджено  близько 
шести  секцій ,  одна  людина 
загинула .  Але  мій  дім  був 
чудово захищений у просторі 
пастиря. Алілуя! 
У вересні 2016 року у мене 

знайшли пухлину зліва між 
г рудною  к л іт кою  і  шиєю . 
У  мене  д іа гност у ва ли  рак 
шкіри .  Лікар  запропонував 
зробити термінову операцію, 
а ле  я  в і ри ла ,  що  зц і люся 
від  хвороби  через  молитву 
старшого пастора. Тому що у 
Книзі Вихід 15:26 написано: 
« Ко л и  д і й с н о  б у д е ш  т и 
слухати  голосу  ГОСПОДА , 
Бога  твого,  і  будеш  робити 
слушне в очах Його, і будеш 
слухатися  заповідей  Його , 
і  б у д еш  в и к о н у в а т и  в с і 
п о с т а н о в и  Йо г о ,  т о  в сю 
хворобу, що Я поклав був на 
Єгипет, не покладу на тебе, бо 
Я ГОСПОДЬ, Лікар твій!» 
Я  т р и м а л а  ц е й  в і р ш  у 

своєму серці і покаялася. Я 
намагалася  жити  за  Божим 
Словом. З часом мені ставало 
все краще. У мене з’явилося 
переконання ,  що  я  зцілюся 
за вірою без операції. Однак, 
двоє моїх невіруючих синів 
змусили мене записатися на 
операцію. 
У  н ед і лю ,  8  с і ч н я  2 017 

року,  я  попросила  пастора 
Віталія Фішберга помолитися 
з  х ус т кою  п р о  опе р а ц ію , 
заплановану на вівторок. Коли 
він помолився, я відчула ніби 
електричний  струм  потік  у 
вражену  хворобою  частину 
т і л а ,  і  в о н а  с т а л а  д у ж е 
гарячою. Вона стала настільки 
гарячою,  що  я  ледве  могла 
витримати це. 

10 січня лікар знову оглянув 
уражену ділянку тіла перед 
операцією. Несподівано, він 
промовив: «Пухлина зникла!» 
Він перевірив ще раз і сказав: 
« В о н а  д і й с н о  п о в н і с т ю 
зникла!» Алілуя!
Я  с к а з а л а  л і к а р ю ,  щ о 

зцілилася за допомогою сили 
Бога. Він сказав, що мені не 
потрібне  л ікування ,  тож  я 
повернулася додому щаслива.
Тепер я здорова. Всю славу і 
подяку я складаю Богові. 

«Я зцілився від 
міжхребцевої грижі 
шийного відділу і 
раптової глухоти»
Диякон Джонсу Гван, 56 років, 

парафія 1, Центральна Церква Манмін

«Я зцілилася від 
раку шкіри»

Сестра Алла Козлова, 80 років, 
Церква Манмін Мудрість і сила Бога, 

Нью-Йорк 

До молитви
Результат 

гістопатологічного 
дослідження: рак 

шкіри

У березні 2017 року моя шия 
втратила гнучкість. Я не міг нею 
поворухнути. Коли я намагався 
рухати нею, мені було так боляче, 
що я не міг витримати біль. Крім 
того, господар мого будинку 
попросив мене виїхати, тож мені 
довелося шукати інше місце для 
проживання. 

9 квітня  я  хотів  отримати 
молитву  старшого  пастора 
доктора Джерок Лі, але не зміг. 
Тому я записав свої найбільші 
бажання на долоні: «Дозволь 
мені переїхати у гарний будинок 
і зціли мене від міжхребцевої 
грижі шийного відділу». Після 
того, як я з вірою потис руку 
пастора, біль минув. Наступного 
дня я почувався краще і потроху 
почав рухати шиєю. 
Щоб  отримати  бездоганні 

в і д пов і д і ,  я  г о т у в а в ся  до 
жіночого і чоловічого Служіння 
поклоніння , тримаючи піст. 
Я слухав проповіді старшого 
пастора, молився і намагався 
змінитися. Тим часом, я знайшов 
гарний дім за помірну ціну. 
14 травня, під час Служіння 

поклоніння я отримав повне 
зцілення від міжхребцевої грижі. 
Я вже не мав проблем, коли рухав 
шиєю. 
Але в мене залишалася ще одна 

проблема. З початку травня я 
страждав від раптової глухоти 
лівого вуха. Причина була мені 
невідома. Оскільки я чув погано, 
коли люди щось говорили мені, 
я просто посміхався або давав 
недоречні відповіді. 
У  п’я тницю ,  2  червн я ,  я 

дуже сумував про те, що не 
змінився, хоча довгий час жив 
християнським  життям .  І з 
розкаяним серцем після проповіді 
я отримав молитву старшого 
пастора. Раптом я почув звуки 
лівим вухом. У неділю, 
4 червня, після того, 
як я отримав молитву 
п і д  ч а с  р а н ково г о 
б о г о с л у ж і н н я ,  я 
повн істю  зц і лився .
Алілуя! 
Всю славу і подяку я 

складаю Богові, який 
вмить вирішив всі мої 
проблеми. 

Шийний хребець 5 і 6
Він ходив, нахиляючи голову 
вперед, але зцілився.
Тепер він вільно рухає шиєю. 


